**Державна установа «Київський міський центр контролю та профілактики хвороб Міністерства охорони здоров’я України»**

|  |  |
| --- | --- |
|  | ЗАТВЕРДЖЕНО |
|  | протокольним рішенням уповноваженої особи № 10 від 02 червня 2023 року |

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_Олена Привалова

|  |
| --- |
| **ТЕНДЕРНА ДОКУМЕНТАЦІЯ** |

для учасників процедури закупівлі щодо підготовки тендерних пропозицій для участі в процедурі відкритих торгів з особливостями

1. **Лікарські засоби різні за кодом ДК 021:2015 33690000-3**
2. **(Пептони, середовища живильні для вирощування культур мікроорганізмів для бактеріологічної лабораторії Оболонського МВ ДУ "Київський міський ЦКПХ МОЗ")**

**м. Київ – 2023**

**ЗМІСТ**

**Розділ І. Загальні положення**

1. Терміни, які вживаються в тендерній документації
2. Інформація про замовника торгів
3. Процедура закупівлі
4. Інформація про предмет закупівлі
5. Недискримінація учасників
6. Інформація про валюту, у якій повинно бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції
7. Інформація  про  мову (мови),  якою  (якими) повинно  бути  складено тендерні пропозиції

**Розділ ІІ. Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації**

1. Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації
2. Унесення змін до тендерної документації

**Розділ ІІІ. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції**

1. Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції
2. Забезпечення тендерної пропозиції
3. Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції
4. Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними
5. Кваліфікаційні критерії до учасників та вимоги, установлені пунктом 47 Особливостей
6. Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі
7. Інформація про субпідрядника (у випадку закупівлі робіт)
8. Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником

**Розділ ІV. Подання та розкриття тендерної пропозиції**

1. Кінцевий строк подання тендерної пропозиції
2. Дата та час розкриття тендерної пропозиції

**Розділ V. Оцінка тендерної пропозиції**

1. Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію
2. Інша інформація
3. Відхилення тендерних пропозицій

**Розділ VI. Результати торгів та укладання договору про закупівлю**

1. Відміна замовником торгів чи визнання їх такими, що не відбулися
2. Строк укладання договору
3. Проект договору про закупівлю
4. Істотні умови, що обов’язково включаються до договору про закупівлю
5. Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю
6. Забезпечення виконання договору про закупівлю

**Додаток 1.** Тендерна форма «Пропозиція»

**Додаток 2.** Проект договору

**Додаток 3.** Технічні вимоги

**Додаток 4.** Перелік документів які вимагаються для підтвердження відповідності учасника кваліфікаційних та іншим вимогам.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| № | **Розділ І. Загальні положення** | |
| 1 | 2 | 3 |
| 1 | Терміни, які вживаються в тендерній документації | Тендерну документацію розроблено відповідно до вимог [Закону](http://zakon0.rada.gov.ua/laws/show/2289-17) «Про публічні закупівлі» з урахуванням Особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування. Терміни вживаються у значенні, наведеному в Законі. |
| 2 | Інформація про замовника торгів |  |
| 2.1 | повне найменування | Державна установа «Київський міський центр контролю та профілактики хвороб Міністерства охорони здоров’я України» |
| 2.2 | місцезнаходження | Юридична адреса: вул. Естонська, 3, м. Київ, 03190.  Фактична адреса:вул. Левка Лук`яненка( Тимошенка), 2Д , м.Київ,04212 |
| 2.3 | посадова особа замовника, уповноважена здійснювати зв'язок з учасниками | З питань проведення процедури закупівлі - Привалова Олена Іванівна –бухгалтер провідний,  вул. Левка Лук`яненка( Тимошенка), 2Д , м.Київ, 04212  тел. (097) 605-81-99,  З питань технічної специфікації – Ковальчук Ольга Анатоліївна, тел. (097) 505-93-88  e-mail:obolon\_buh@ukr.net |
| 3 | Процедура закупівлі | **Відкриті торги з особливостями** |
| 4 | Інформація про предмет закупівлі |  |
| 4.1 | назва предмета закупівлі | 1. **Лікарські засоби різні за кодом ДК 021:2015 33690000-3** 2. (Пептони, середовища живильні для вирощування культур мікроорганізмів для бактеріологічної лабораторії Оболонського МВ ДУ "Київський міський ЦКПХ МОЗ") |
| 4.2 | опис окремої частини (частин) предмета закупівлі (лота), щодо якої можуть бути подані тендерні пропозиції | Без поділу на лоти |
| 4.3 | місце, кількість, обсяг поставки товарів (надання послуг, виконання робіт) | вул. Левка Лук`яненка( Тимошенка), 2Д , м.Київ, 04212  Кількість (обсяг) поставки товарів:  (технічні, якісні, кількісні та інші вимоги до предмета закупівлі, встановлені замовником в **Додатку № 3** до тендерної документації ) |
| 4.4 | строк поставки товарів (надання послуг, виконання робіт) | **До 31.12.2023р.** |
| 5 | Недискримінація учасників | Вітчизняні та іноземні учасники всіх форм власності та організаційно-правових форм беруть участь у процедурах закупівель на рівних умовах |
| 6 | Інформація про валюту, у якій повинно бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції | Валютою пропозиції є гривня. У разі якщо учасником процедури закупівлі є нерезидент, такий учасник може зазначити ціну пропозиції у іншій валюті. При цьому при розкритті ціна такої пропозиції перераховується у гривні за офіційним курсом гривні до зазначеної валюти, встановленим Національним банком України на дату розкриття пропозицій.  Розмір очікуваної вартості закупівлі товарів 170 000,00 грн. (Сто сімдесят тисяч гривень 00 копійок) з ПДВ.  Крок аукціону очікуваної вартості товару: 850,00 грн. (вісімсот п`ятдесят гривень 00 копійок).  Тендерна пропозиція, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, відхиляється відповідно до абзацу третього п.п. 2 п. 44 Особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів  з дня його припинення або скасування. |
| 7 | Інформація  про  мову (мови),  якою  (якими) повинно  бути  складено тендерні пропозиції | Пропозиція учасника та всі документи, що її стосуються, складаються українською мовою.  Учасник подає документи щодо якості продукції українською мовою.  Тендерні пропозиції підготовлені учасниками-нерезидентами України можуть бути викладені іншою мовою, при цьому повинні мати обов’язковий автентичний переклад українською мовою, який зроблено в сертифікованому центрі перекладів та завірено підписом уповноваженої особи та печаткою цього центру. |
| **Розділ ІІ. Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації** | | |
| 1 | Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації | Фізична/юридична особа має право не пізніше ніж за три дні до закінчення строку подання тендерної пропозиції звернутися через електронну систему закупівель до замовника за роз’ясненнями щодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру. Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника. Замовник повинен протягом трьох днів з дати їх оприлюднення надати роз’яснення на звернення шляхом оприлюднення його в електронній системі закупівель.  У разі несвоєчасного надання замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації електронна система закупівель автоматично призупиняє перебіг тендеру.  Для поновлення перебігу тендеру замовник повинен розмістити роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель із одночасним продовженням строку подання тендерних пропозицій не менше як на чотири дні. |
| 2 | Унесення змін до тендерної документації | Замовник має право з власної ініціативи або у разі усунення порушень вимог законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до статті 8 Закону, або за результатами звернень, або на підставі рішення органу оскарження внести зміни до тендерної документації. У разі внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося не менше чотирьох днів.  Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Замовник разом із змінами до тендерної документації в окремому документі оприлюднює перелік змін, що вносяться. Зміни до тендерної документації у машинозчитувальному форматі розміщуються в електронній системі закупівель протягом одного дня з дати прийняття рішення про їх внесення. |
| **Розділ ІІІ. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** | | |
| 1 | Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції | Тендерна пропозиція подається в електронному вигляді через електронну систему закупівель шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, де зазначається інформація про ціну, інші критерії оцінки (у разі їх встановлення замовником), інформація від учасника процедури закупівлі про його відповідність кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям, та шляхом завантаження необхідних документів, що вимагаються замовником у тендерній документації, у т.ч. відповідно до вимог абзацу першого частини 3 статті 22 Закону.  Учасник відповідно до вимог цієї тендерної документації повинен надати у складі тендерної пропозиції:  **1.1** Інформацію та документи, що підтверджують відповідність учасника кваліфікаційним критеріям згідно Додатку 4.  **1.2**. Заповнену та підписану тендерну пропозицію за формою, наведеною у Додатку 1*.*  **1.3**Інформацію щодо технічних вимог до предмета закупівлі, згідно Додатку 3.  **1.4** Сертифікати виробника або інші документи, що підтверджують відповідність запропонованих товарів за складом та характеристиками згідно Додатку №3 до тендерної документації.  **1.5** Документи, що підтверджують повноваження посадової особи або представника учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції та договору. Повноваження щодо підпису документів тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та/або договору за результатами проведення процедури закупівлі підтверджується *випискою з протоколу засновників або копією наказу про призначення, або довіреністю або дорученням або іншим документом*, що підтверджує повноваження посадової (посадових) особи (осіб) учасника на підписання документів тендерної пропозиції та/або договору.  **1.6** Інформацію про субпідрядника (субпідрядників) – у разі їх залучення до виконання договору.  **1.7** Лист згоду з умовами проекту договору про закупівлю - згідно Додатку 2 до цієї тендерної документації.  **1.8** Статут або інший установчий документ в останній редакції. У випадку, якщо Учасник діє на підставі модельного статуту необхідно надати рішення про створення Учасника. (для юридичних осіб).  **1.9** Довідку, складену у довільній формі, яка містить відомості про підприємство:  а) реквізити (юридична та фізична адреси Учасника, телефон, факс, телефон для контактів, електронна адреса, ідентифікаційний код, або код ЄДРПОУ, форма оподаткування Учасника);  б) керівництво (посада, прізвище, ім’я, по батькові);  в) інформація про реквізити банківського рахунку, за якими буде здійснюватися оплата за договором в разі визначення учасника переможцем;  д) інформація про форму оподаткування Учасника.  **1.10** Гарантійний лист, яким учасник підтверджує, що учасник, засновник(и) учасника, кінцевий(і) бенефеціар(и) учасника, предмет закупівлі, запропонований на торги, не перебувають під дією спеціальних економічних та інших обмежувальних заходів чи спеціальних санкцій за порушення законодавства про зовнішньоекономічну діяльність, а також будь-яких інших обставин та заходів нормативного, адміністративного чи іншого характеру, що перешкоджають укладенню та/або виконанню договору про закупівлю, передбачених, зокрема, але не виключно, Законом України «Про санкції», Законом України «Про запобігання та протидію легалізації (відмиванню) доходів, одержаних злочинним шляхом, фінансуванню тероризму та фінансуванню розповсюдження зброї масового знищення», постановою Кабінету Міністрів від 07.11.2014р. №595 «Деякі питання фінансування бюджетних установ, здійснення соціальних виплат населенню та надання фінансової підтримки окремим підприємствам і організаціям Донецької та Луганської областей, а також інших платежів з рахунків, відкритих в органах Казначейства», постановою Кабінету Міністрів від 16.12.2015р. №1035 «Про обмеження поставок окремих товарів (робіт, послуг) з тимчасово окупованої території на іншу територію України та/або з іншої території України на тимчасово окуповану територію», постановою Кабінету Міністрів України від 30.12.2015 №1147 «Про заборону ввезення на митну територію України товарів, що походять з Російської Федерації», постановою Кабінету Міністрів України від 09.04.2022 №426 «Про застосування заборони ввезення товарів з Російської Федерації».  **1.11** Відповідно до вимог частини 2 статті 13 Закону України «Про забезпечення прав і свобод громадян та правовий режим на тимчасово окупованій території України» здійснення господарської діяльності юридичними особами, фізичними особами - підприємцями та фізичними особами, які провадять незалежну професійну діяльність, місцезнаходженням (місцем проживання) яких є тимчасово окупована територія, дозволяється виключно після зміни їхньої податкової адреси на іншу територію України. Правочин, стороною якого є суб’єкт господарювання, місцезнаходженням (місцем проживання) якого є тимчасово окупована територія, є нікчемним. На такі правочини не поширюється дія положення абзацу другого частини другої статті 215 Цивільного кодексу України. У зв’язку з цим, у складі тендерної пропозиції учасник повинен надати гарантійний лист про те, що місцезнаходженням (місцем проживання) суб’єкта господарювання, який є учасником, не є територіальна громада, яка перебуває в тимчасовій окупації. У разі, якщо місцезнаходженням (місцем проживання) суб’єкта господарювання, який є учасником, є територіальна громада, яка станом на дату кінцевого строку подання тендерних пропозицій внесена до Переліку територіальних громад, які розташовані у районах проведення воєнних (бойових) дій, або які перебувають в тимчасовій окупації, оточенні (блокуванні), затвердженого наказом Мінреінтеграції від 25.04.2022 р. №75 (далі – Перелік\*), такий учасник обов’язково додатково у складі тендерної пропозиції надає довідку/лист або інший документ, виданий відповідним уповноваженим органом (РНБО, Міноборони, відповідна військова адміністрація (військова цивільна адміністрація)), з інформацією про те чи відноситься місцезнаходження (місце проживання) учасника закупівлі до тимчасово окупованої території\*\*.  У випадку якщо місцезнаходження (юридична адреса) учасника не знаходиться на тимчасово окупованій території і ніколи такою не була – довідка не подається.  *\*Замовник перевіряє інформацію щодо учасника на сайті Мінреінтеграції* [*https://minre.gov.ua/*](https://minre.gov.ua/) *згідно Переліку. У разі якщо інформація щодо місцезнаходження (місце проживання) учасника внесена до Переліку як тимчасово окупована територія, тендерна пропозиція такого учасника відхиляється на підставі підпункту 2 пункту 44 Особливостей, а саме: тендерна пропозиція не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до абзацу першого частини третьої статті 22 Закону.*  *\*\*Вимога обумовлена тим, що Перелік має загальний характер і не структурований за окремими з перелічених видів територіальних громад.*  Інші документи, передбаченими вимогами цієї тендерної документації.  У разі якщо учасник або переможець не повинен складати або відповідно до норм чинного законодавства (у разі подання тендерної пропозиції учасником-нерезидентом / переможцем-нерезидентом відповідно до норм законодавства країни реєстрації) не зобов’язаний складати якийсь зі вказаних в положеннях документації документ, то він надає лист-роз’яснення в довільній формі, за підписом уповноваженої особи учасника/переможця/переможця-нерезидента, в якому зазначає законодавчі підстави ненадання відповідних документів.  **1.12** Лист, складений у довільній формі, про те, що учасник ознайомлений та погоджується з описом формальних (несуттєвих) помилок  **Всі документи,** що входять до складу тендерної пропозиції, за можливості, **надаються у форматі PDF** (Portable Document Format) **окремими файлами**. Скановані документи повинні бути розбірливим та читабельними та розміщеними у тому ж порядку, в якому зазначені в документації.  Тендерна пропозиція повинна бути розміщена на електронному майданчику до закінчення строку подання тендерних пропозицій.  Якщо замовником вимагається завантаження в електронну систему закупівель кольорових скан-копій **оригіналів документів,** виданих іншим органом, установою, підприємством, організацією(довідок, листів, договорів, сертифікатів, паспортів, інструкцій, повноважень, дозволів та ін.), то такий документ, має бути перед кольоровим скануванням перевірений Учасником на предмет його оригінальності (що це не кольорова копія, а безпосередньо оригінал документу).  **Відповідно до частини третьої статті 12 Закону під час використання електронної системи закупівель з метою подання пропозицій та їх оцінки документи та дані створюються та подаються з урахуванням вимог законів України "Про електронні документи та електронний документообіг" та "Про електронні довірчі послуги". Всі документи пропозиції подаються в електронному вигляді через електронну систему закупівель шляхом завантаження сканованих документів або електронних документів в електронну систему закупівель. Документи мають бути належного рівня зображення (чіткими та розбірливими для читання). Учасник повинен накласти кваліфікований електронний підпис (КЕП) на пропозицію.**  Факт подання тендерної пропозиції учасником - фізичною особою, у тому числі фізичною особою-підприємцем, яка є суб’єктом персональних даних, вважається безумовною згодою суб’єкта персональних даних щодо обробки її персональних даних у зв’язку з участю в процедурі закупівлі, відповідно до абз. 4 ст. 2 Закону України «Про захист персональних даних» від 01.06.2010 № 2297-VI.  В усіх інших випадках, факт подання тендерної пропозиції учасником – юридичною особою, що є розпорядником персональних даних, вважається підтвердженням наявності у неї права на обробку персональних даних, а також надання такого права замовнику, як одержувачу зазначених персональних даних від імені суб’єкта (володільця). Таким чином, відповідальність за неправомірну передачу замовнику персональних даних, а також їх обробку, несе виключно учасник процедури закупівлі, що подав тендерну пропозицію.  Всі сторінки пропозиції, на яких зроблені будь-які окремі записи або правки, мають містити напис біля виправлення наступного змісту: **«Виправленому вірити» дата, підпис, прізвище та ініціали особи або осіб, що підписують пропозицію.** Відповідальність за помилки друку у документах несе учасник.  Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію (у тому числі до визначеної в тендерній документації частини предмета закупівлі (лота))  У разі якщо тендерна пропозиція подається об'єднанням учасників, до неї обов'язково включається документ про створення такого об'єднання.  Ціною тендерної пропозиції вважається сума, зазначена учасником у його тендерній пропозиції як загальна сума, за яку він погоджується виконати умови закупівлі згідно вимог замовника, в тому числі з урахуванням технічних, якісних та кількісних характеристик предмету закупівлі, всіх умов виконання договору, та з урахуванням сум належних податків та зборів, що мають бути сплачені учасником. Учасник визначає ціну на товари, які він пропонує поставити за Договором, з урахуванням податків і зборів, що сплачуються або мають бути сплачені, а також витрат на їх транспортування. До розрахунку ціни пропозиції не включаються будь-які витрати, понесені учасником у процесі здійснення процедури закупівлі та укладення договору про закупівлю.  В тендерних пропозиціях допускаються формальні помилки. Формальними вважаються тільки ті помилки, перелік яких затверджено наказом Мінекономіки від 15.04.2020р. № 710 «Про затвердження Переліку формальних помилок».  «Формальними (несуттєвими) вважаються помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на зміст тендерної пропозиції, а саме - технічні помилки та описки.  *Опис формальних помилок:*  1. Інформація / документ, подана учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, містить помилку (помилки) у частині:  - уживання великої літери;  - уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні;  - використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови;  - зазначення унікального номера оголошення про проведення конкурентної процедури закупівлі, присвоєного електронною системою закупівель та/або унікального номера повідомлення про намір укласти договір про закупівлю - помилка в цифрах;  - застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок;  - написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс;  - нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі).  2. Помилка, зроблена учасником процедури закупівлі під час оформлення тексту документа / унесення інформації в окремі поля електронної форми тендерної пропозиції (у тому числі комп'ютерна коректура, заміна літери (літер) та / або цифри (цифр), переставлення літер (цифр) місцями, пропуск літер (цифр), повторення слів, немає пропуску між словами, заокруглення числа), що не впливає на ціну тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та не призводить до її спотворення та / або не стосується характеристики предмета закупівлі, кваліфікаційних критеріїв до учасника процедури закупівлі.  3. Невірна назва документа (документів), що подається учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, зміст якого відповідає вимогам, визначеним замовником у тендерній документації.  4. Окрема сторінка (сторінки) копії документа (документів) не завірена підписом та / або печаткою учасника процедури закупівлі (у разі її використання).  5. У складі тендерної пропозиції немає документа (документів), на який посилається учасник процедури закупівлі у своїй тендерній пропозиції, при цьому замовником не вимагається подання такого документа в тендерній документації.  6. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що не містить власноручного підпису уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, якщо на цей документ (документи) накладено її кваліфікований електронний підпис.  7. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що складений у довільній формі та не містить вихідного номера.  8. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що є сканованою копією оригіналу документа/електронного документа.  9. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, який засвідчений підписом уповноваженої особи учасника процедури закупівлі та додатково містить підпис (візу) особи, повноваження якої учасником процедури закупівлі не підтверджені (наприклад, переклад документа завізований перекладачем тощо).  10. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що містить (містять) застарілу інформацію про назву вулиці, міста, найменування юридичної особи тощо, у зв'язку з тим, що такі назва, найменування були змінені відповідно до законодавства після того, як відповідний документ (документи) був (були) поданий (подані).  11. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, в якому позиція цифри (цифр) у сумі є некоректною, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.  12. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції в форматі, що відрізняється від формату, який вимагається замовником у тендерній документації, при цьому такий формат документа забезпечує можливість його перегляду.  *Приклади формальних помилок:*  - «Інформація в довільній формі» замість «Інформація», «Лист-пояснення» замість «Лист», «довідка» замість «гарантійний лист», «інформація» замість «довідка»;  - «м.київ» замість «м.Київ»;  - «поряд -ок» замість «поря – док»;  - «ненадається» замість «не надається»»;  - «\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_№\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_» замість «14.08.2020 №320/13/14-01»;  - учасник розмістив (завантажив) документ у форматі «JPG» замість документа у форматі «pdf» (PortableDocumentFormat)»;  - зазначення в наданих в складі тендерної пропозиції документах русизмів, сленгових слів та технічних помилок, ;  - не дотримання українського правопису;  - нумерація в наданому статутному документі зазначена 1,2,4,4,5…  - назву учасника з організаційно-правовою-формою ТДВ зазначено в електронній системі закупівель як ТОВ та тому подібне;  - у відомостях про учасника не зазначено індивідуальний податковий номер, проте ця зазначена на фірмовому бланку документів учасника або в витягу з реєстру платників ПДВ, що наявний в складі пропозиції;  -зазначення неповної назви компанії-виробника товару та без зазначення типу організаційно-правової форми, зазначення замість назви компанії-виробника товару торгової марки.  (скороченою назвою компанії виробника із типом організаційно-правової форми є «CEIA S.p.A», повна назва виробника «CONSTRUZIONI ELETTRONICHE INDUSTRIALI – AUTOMATISMI», проте Учасником зазначено назву виробника: CEIA);  - в Довідці «Відомості про учасника» не зазначена/невірно зазначена інформація про вартість чистих активів станом на кінець попереднього кварталу, проте в складі тендерної пропозиції надана відповідна фінансова звітність і тому подібне;  - у відомостях про учасника не зазначено № рахунку, відкритого в банківській установі. Проте вся інформація про відкритий рахунок зазначена  на фірмовому бланку документів учасника;  -Учасником зазначено місцезнаходження не точно, проте місцезнаходження міститься у **Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських формувань;**  - замість вимоги надати лист під назвою «Інформація про відповідність Учасника кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям, встановленим Замовником» учасником надано лист під назвою «Довідка про досвід виконання аналогічного договору» та тому подібне;  - замість вимоги надати Протокол загальних зборів наданий Витяг з протоколу, за умови, що зміст такого Витягу повністю відповідає вимогам цієї Документації.;  -«Довідка» замість «гарантійний лист», «інформація» замість «Довідка»;  - не завіряння підписом та/або печаткою та/або відсутність прізвища, ініціалу(-ів) або прізвища, власного ім‘я уповноваженої посадової особи учасника процедури закупівлі сторінки, копії документу;  - в інформації про наявність обладнання та матеріально-технічної бази є посилання на договір оренди, який не вимагався Документацією;  - Тендерна пропозиція (технічна частина) не містить підпису уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, проте на цей документ накладено її кваліфікований електронний підпис;  - Лист «Інформація про відповідність Учасника кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям, встановленим Замовником» в довільній формі не містить вихідного номеру: «\_\_№\_\_\_\_» замість «14.08.2020 №320/13/14-01».  - вимагалась копія сертифікату відповідності, надано сканований оригінал;  - надання в складі тендерної пропозиції учасника оборотно-сальдової відомості, яка засвідчена підписом уповноваженої особи учасника процедури закупівлі та місить підпис головного бухгалтера і тому подібне;  - зазначення у складі тендерної пропозиції місцезнаходження вулиця «Блюхера» замість «Валентинівська» і тому подібне;  - В довідці про виконання аналогічного договору позиція цифр у сумі є некоректними, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.  **Учасник у складі тендерної пропозиції надає лист, складений у довільній формі**, про те, що він ознайомлений та погоджується з описом формальних (несуттєвих) помилок.  **\*** *Повноваження щодо підпису документів (тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та договору за результатами проведення процедури закупівлі) уповноваженої особи учасника процедури закупівлі підтверджується: для посадових (службових) осіб учасника, які уповноважені підписувати документи пропозиції та вчиняти інші юридично значущі дії від імені учасника на підставі положень установчих документів – розпорядчий документ про призначення (обрання) на посаду відповідної особи (наказ про призначення та/ або протокол зборів засновників, тощо); для осіб, що уповноважені представляти інтереси учасника під час проведення процедури закупівлі, та які не входять до кола осіб, які представляють інтереси учасника без довіреності – довіреність, оформлена у відповідності до вимог чинного законодавства, із зазначенням повноважень повіреного, разом з документами, що у відповідності до цього пункту підтверджують повноваження посадової (службової) особи учасника, що підписала від імені учасника вказану довіреність.*  *При підтвердженні повноважень на підписання договору за результатами торгів слід врахувати Закон України «Про товариства з обмеженою та додатковою відповідальністю». Учасник процедури закупівлі додатково повинен надати інформацію (в довільній формі) з переліком уповноважених осіб щодо підпису документів (тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та договору за результатами проведення процедури закупівлі).*  *Особа(и), що визначена(і) згідно з даним пунктом, складає(ють) згоду суб’єкта персональних даних на обробку, використання, поширення та доступ до персональних даних згідно з вимогами чинного законодавства України та надає(ють) її в документах, що підтверджують повноваження щодо підпису документів;*  *У разі якщо тендерна пропозиція подається об'єднанням учасників, до неї обов'язково включається документ про створення такого об'єднання.* |
| 2 | Забезпечення тендерної пропозиції | **Не вимагається.** |
| 3 | Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції | **Не передбачено.** |
| 4 | Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними | Тендерні пропозиції залишаються дійсними протягом 90 днів з дати розкриття тендерних пропозицій.  До закінчення цього строку замовник має право вимагати від учасників продовження строку дії тендерних пропозицій.  Учасник має право:   * - відхилити таку вимогу, не втрачаючи при цьому наданого ним забезпечення тендерної пропозиції; * - погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції та наданого забезпечення тендерної пропозиції.   У разі необхідності учасник процедури закупівлі має право з власної ініціативи продовжити строк дії своєї тендерної пропозиції, повідомивши про це замовникові через електронну систему закупівель. |
| 5 | Кваліфікаційні критерії до учасників та вимоги, установлені п.47 Особливостей | У тендерній документації зазначаються:  один або кілька кваліфікаційних критеріїв відповідно до статті 16 Закону з урахуванням положень цих особливостей та інформація про спосіб підтвердження відповідності учасників процедури закупівлі установленим критеріям і вимогам згідно із законодавством;  підстави для відмови в участі у відкритих торгах, встановлені пунктом 47 цих особливостей, та інформація про спосіб підтвердження відсутності підстав для відхилення. Замовник не вимагає документального підтвердження інформації про відсутність підстав для відхилення тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та/або переможця, визначених пунктом 47 цих особливостей, у разі, коли така інформація є публічною, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із Законом України “Про доступ до публічної інформації”, та/або міститься у відкритих публічних електронних реєстрах, доступ до яких є вільним, та/або може бути отримана електронною системою закупівель шляхом обміну інформацією з іншими державними системами та реєстрами.  Для об’єднання учасників як учасника процедури закупівлі замовником зазначаються умови щодо надання інформації та способу підтвердження відповідності таких учасників об’єднання установленим кваліфікаційним критеріям та підставам, визначеним пунктом 47 цих особливостей.  Перелік документів, що підтверджує інформацію учасника, щодо відповідності встановленим кваліфікаційним критеріям наведено у Додатку 4 Тендерної документації.  Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, що підтверджують відсутність підстав, зазначених у підпунктах 3, 5, 6 і 12 та в абзаці чотирнадцятому цього пункту. Замовник не вимагає документального підтвердження публічної інформації, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із Законом України “Про доступ до публічної інформації” та/або міститься у відкритих публічних електронних реєстрах, доступ до яких є вільним, або публічної інформації, що є доступною в електронній системі закупівель, крім випадків, коли доступ до такої інформації є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів.  Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстав, зазначених в цьому пункті (крім підпунктів 1 і 7, абзацу чотирнадцятого цього пункту), шляхом самостійного декларування відсутності таких підстав в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції.  Замовник не вимагає від учасника процедури закупівлі під час подання тендерної пропозиції в електронній системі закупівель будь-яких документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених у цьому пункті (крім абзацу чотирнадцятого цього пункту), крім самостійного декларування відсутності таких підстав учасником процедури закупівлі відповідно до абзацу шістнадцятого цього пункту.  Замовник самостійно за результатами розгляду тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі підтверджує в електронній системі закупівель відсутність в учасника процедури закупівлі підстав, визначених підпунктами 1 і 7 цього пункту.  У разі коли учасник процедури закупівлі має намір залучити інших суб’єктів господарювання як субпідрядників/співвиконавців в обсязі не менш як 20 відсотків вартості договору про закупівлю у разі закупівлі робіт або послуг для підтвердження його відповідності кваліфікаційним критеріям відповідно до частини третьої статті 16 Закону (у разі застосування таких критеріїв до учасника процедури закупівлі), замовник перевіряє таких суб’єктів господарювання щодо відсутності підстав, визначених цим пунктом.  **Замовником визначається спосіб документального підтвердження згідно із законодавством щодо відсутності підстав, передбачених пунктами 3, 5, 6 і 12 частини першої та частиною другою цієї статті, для надання таких документів лише переможцем процедури закупівлі через електронну систему закупівель, а саме:**  1. Інформаційна довідка з Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, отримана/видана не раніше дня оприлюднення повідомлення про намір укласти договір про закупівлю в електронній системі закупівель, про відсутність відносно керівника учасника процедури закупівлі/фізичної особи, яка є учасником, інформації про корупційні або пов'язані з корупцією правопорушення. Вказана інформаційна довідка повинна бути надана у вигляді електронного документу з відповідним кваліфікованим електронним підписом та/або кваліфікованою електронною печаткою установи/організації, яка відповідальна за видачу таких довідок (документів).  2. Витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості», який повинен бути отриманий у порядку, визначеному наказом Міністерства внутрішніх справ України від 30.03.2022 №207 «Деякі питання ведення обліку відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості», про те, що керівник учасника процедури закупівлі/фізична особа, яка є учасником, не була притягнута до кримінальної відповідальності, не має судимості або обмежень, передбачених кримінальним процесуальним законодавством України. Документ повинен бути виданий не пізніше 30 календарних днів відносно дати розкриття пропозиції. Вказаний Витяг повинен бути наданий у вигляді електронного документу з відповідним кваліфікованим електронним підписом та/або кваліфікованою електронною печаткою установи/організації, яка відповідальна за видачу таких витягів (документів).  3. Довідку у довільній формі про те, що учасник процедури закупівлі не має невиконаного зі своєї сторони зобов'язання за раніше укладеним договором про закупівлю із цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору.  4. Довідку у довільній формі про те, що керівника учасника процедури закупівлі/фізичну особу, яка є учасником, не було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов'язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми. |
| 6 | Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі | Учасники процедури закупівлі повинні надати у складі тендерних пропозицій інформацію та документи, які підтверджують відповідність тендерної пропозиції учасника технічним, якісним, кількісним та іншим вимогам до предмета закупівлі, установленим замовником;  Зазначені вимоги вказані у **Додатку №3** до тендерної документації  Тендерна пропозиція, що не відповідає Технічним вимогам, викладеним у **Додатку №3**, буде відхилена як така, що не відповідає вимогам тендерної документації.  У цій документації всі посилання на конкретні марку чи виробника або на конкретний процес, що характеризує продукт чи послугу певного суб’єкта господарювання, чи на торгові марки, патенти, типи або конкретне місце походження чи спосіб виробництва вживаються у значенні «…. «або еквівалент»». |
| 7 | Інформація про субпідрядника **(у випадку закупівлі робіт)** | **В разі закупівлі товарів або послуг учасник не зазначає таку інформацію.** |
| 8 | Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником | Учасник має право внести зміни або відкликати свою тендерну пропозицію до закінчення строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції. Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються в разі, якщо їх отримано електронною системою закупівель до закінчення строку подання тендерних пропозицій |
| **Розділ ІV. Подання та розкриття тендерної пропозиції** | | |
| 1 | Кінцевий строк подання тендерної пропозиції | Кінцевий строк подання тендерних пропозицій***– 11 червня 2023 року 00.00 год.***  Отримана тендерна пропозиція автоматично вноситься до реєстру;  Електронна система закупівель автоматично формує та надсилає повідомлення учаснику про отримання його пропозиції із зазначенням дати та часу; |
| 2 | Дата та час розкриття тендерної пропозиції | Дата і час розкриття тендерних пропозицій, дата і час проведення електронного аукціону визначаються електронною системою закупівель автоматично в день оприлюднення замовником оголошення про проведення відкритих торгів в електронній системі закупівель. |
| **Розділ V. Оцінка тендерної пропозиції** | | |
| 1 | Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію | Оцінка тендерних пропозицій проводиться автоматично електронною системою закупівель на основі критеріїв і методики оцінки, зазначених замовником у тендерній документації, шляхом застосування електронного аукціону.  З метою досягнення максимальної економії бюджетних коштів, Замовник НЕ встановлює можливості проведення торгів без застосування електронного аукціону.  *Єдиним критерієм оцінки згідно даної процедури відкритих торгів є ціна (питома вага критерію – 100%).*  *До оцінки тендерних пропозицій приймається сума, що становить загальну вартість тендерної пропозиції кожного окремого учасника, розрахована з урахуванням вимог щодо технічних, якісних та кількісних характеристик предмету закупівлі, визначених цією документацією, в тому числі з урахуванням включення до ціни податку на додану вартість (ПДВ), якщо учасник є платником ПДВ, інших податків та зборів, що передбачені чинним законодавством, та мають бути включені таким учасником до вартості товарів, робіт або послуг.*  Замовник розглядає найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію відповідно до вимог статті 29 Закону (положення частин другої, п’ятої — дев’ятої, дванадцятої, шістнадцятої, абзацу першого частини чотирнадцятої, абзаців другого і третього частини п’ятнадцятої статті 29 Закону не застосовуються) з урахуванням положень пункту 43 цих особливостей.  Замовник розглядає найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі відповідно до цього пункту щодо її відповідності вимогам тендерної документації.  Учасник процедури закупівлі, який надав найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію, що є аномально низькою (у цьому пункті під терміном “аномально низька ціна тендерної пропозиції” розуміється ціна/приведена ціна найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції, яка є меншою на 40 або більше відсотків середньоарифметичного значення ціни/приведеної ціни тендерних пропозицій інших учасників процедури закупівлі, та/або є меншою на 30 або більше відсотків наступної ціни/приведеної ціни тендерної пропозиції; аномально низька ціна визначається електронною системою закупівель автоматично за умови наявності не менше двох учасників, які подали свої тендерні пропозиції щодо предмета закупівлі або його частини (лота), повинен надати протягом одного робочого дня з дня визначення найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції обґрунтування в довільній формі щодо цін або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції.  Розкриття тендерних пропозицій здійснюється відповідно до статті 28 Закону (положення абзацу третього частини першої та абзацу другого частини другої статті 28 Закону не застосовуються).  Після оцінки пропозицій замовник розглядає тендерні пропозиції на відповідність вимогам тендерної документації з переліку учасників, починаючи з учасника, пропозиція якого за результатом оцінки визначена найбільш економічно вигідною. Строк розгляду тендерної пропозиції, яка за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, не повинен перевищувати п’яти робочих днів з дня визначення найбільш економічно вигідної пропозиції. Строк розгляду тендерної пропозиції може бути аргументовано продовжено замовником до 20 робочих днів. У разі продовження строку розгляду тендерної пропозиції замовник оприлюднює повідомлення в електронній системі закупівель.  У разі відхилення тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, замовник розглядає наступну тендерну пропозицію з переліку учасників, що вважається найбільш економічно вигідною.  За результатами розгляду замовником в електронній системі закупівель відповідно до [статті 10](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1039) цього Закону складається та оприлюднюється протокол розгляду всіх тендерних пропозицій.  За результатами розгляду та оцінки замовник визначає переможця та приймає рішення про намір укласти договір згідно з Законом.  Замовник має право звернутися за підтвердженням інформації, наданої учасником/переможцем процедури закупівлі, до органів державної влади, підприємств, установ, організацій відповідно до їх компетенції.  У разі отримання достовірної інформації про невідповідність учасника процедури закупівлі вимогам кваліфікаційних критеріїв, наявність підстав, визначених пунктом 47 цих особливостей, або факту зазначення у тендерній пропозиції будь-якої недостовірної інформації, що є суттєвою під час визначення результатів відкритих торгів, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника процедури закупівлі. |
| 2 | Інша інформація | Відсутність будь-яких запитань або уточнень стосовно змісту та викладення вимог цієї документації з боку учасників процедури закупівлі, які отримали цю документацію у встановленому порядку, означатиме, що учасники процедури закупівлі, що беруть участь в цих торгах, повністю усвідомлюють зміст цієї документації та згодні з вимогами, викладеними у ній.  Учасник несе всі витрати, пов’язані із підготовкою та поданням його пропозиції, а замовник в будь-якому випадку не є відповідальним за ці витрати незалежно від результату процесу закупівель.  **За підроблення чи використання підроблених документів учасник несе відповідальність згідно ст. 358 Кримінального кодексу України.**  Подаючи свою пропозицію учасник торгів дає згоду на використання персональних даних, які стали відомі в процесі проведення процедури закупівлі, що містять інформацію, яка підпадає під дію ЗУ «Про захист персональних даних».  Якщо замовником під час розгляду тендерної пропозиції учасника виявлено невідповідності в інформації та/або документах, що подані учасником у тендерній пропозиції та/або подання яких вимагалось тендерною документацією, він розміщує у строк, який не може бути меншим ніж два робочі дні до закінчення строку розгляду тендерних пропозицій, повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей в електронній системі закупівель.  Під невідповідністю в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерній пропозиції та/або подання яких вимагається тендерною документацією, розуміється у тому числі відсутність у складі тендерної пропозиції інформації та/або документів, подання яких передбачається тендерною документацією (крім випадків відсутності забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або інформації (та/або документів) про технічні та якісні характеристики предмета закупівлі, що пропонується учасником процедури в його тендерній пропозиції). Невідповідністю в інформації та/або документах, які надаються учасником процедури закупівлі на виконання вимог технічної специфікації до предмета закупівлі, вважаються помилки, виправлення яких не призводить до зміни предмета закупівлі, запропонованого учасником процедури закупівлі у складі його тендерної пропозиції, найменування товару, марки, моделі тощо.  Замовник не може розміщувати щодо одного і того ж учасника процедури закупівлі більше ніж один раз повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, крім випадків, пов’язаних з виконанням рішення органу оскарження.  Повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей повинно містити наступну інформацію:  1) перелік виявлених невідповідностей;  2) посилання на вимогу (вимоги) тендерної документації, щодо яких виявлені невідповідності;  3) перелік інформації та/або документів, які повинен подати учасник для усунення виявлених невідповідностей.  Учасник процедури закупівлі виправляє невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій, шляхом завантаження через електронну систему закупівель уточнених або нових документів в електронній системі закупівель, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей.  Замовник розглядає подані тендерні пропозиції з урахуванням виправлення або не виправлення учасниками виявлених невідповідностей.  Учасник бере на себе всі витрати, пов’язані з підготовкою та подачею своєї тендерної пропозиції, а Замовник не відповідає та не несе зобов’язань щодо цих витрат, незалежно від характеру проведення та результатів розгляду тендерної пропозиції, за виключенням випадків, передбачених чинним законодавством України. |
| 3 | Відхилення тендерних пропозицій | 3.1 Замовник відхиляє тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:  1) учасник процедури закупівлі:  підпадає під підстави, встановлені пунктом 47 цих особливостей;  зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів відкритих торгів, яку замовником виявлено згідно з абзацом першим пункту 42 цих особливостей;  не надав забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником;  не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у складі своєї тендерної пропозиції, та/або змінив предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) під час виправлення виявлених замовником невідповідностей, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей;  не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного абзацом першим частини чотирнадцятої статті 29 Закону/абзацом дев’ятим пункту 37 цих особливостей;  визначив конфіденційною інформацію, що не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог пункту 40 цих особливостей;  є громадянином Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім того, що проживає на території України на законних підставах); юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь; юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі — активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім того, що проживає на території України на законних підставах), або юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, крім випадків коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління Національному агентству з питань виявлення, розшуку та управління активами, одержаними від корупційних та інших злочинів; або пропонує в тендерній пропозиції товари походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь (за винятком товарів, необхідних для ремонту та обслуговування товарів, придбаних до набрання чинності постановою Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 р. № 1178 “Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування” (Офіційний вісник України, 2022 р., № 84, ст. 5176);  2) тендерна пропозиція:  не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації, крім невідповідності в інформації та/або документах, що може бути усунена учасником процедури закупівлі відповідно до пункту 43 цих особливостей;  є такою, строк дії якої закінчився;  є такою, ціна якої перевищує очікувану вартість предмета закупівлі, визначену замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, якщо замовник у тендерній документації не зазначив про прийняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, та/або не зазначив прийнятний відсоток перевищення або відсоток перевищення є більшим, ніж зазначений замовником в тендерній документації;  не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до абзацу першого частини третьої статті 22 Закону;  3) переможець процедури закупівлі:  відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю;  не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених у підпунктах 3, 5, 6 і 12 та в абзаці чотирнадцятому пункту 47 цих особливостей;  не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником;  надав недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з абзацом першим пункту 42 цих особливостей.  3.2 Замовник може відхилити тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:  1) учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо ціни або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою;  2) учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з тим самим замовником, що призвело до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати їх застосування, з наданням документального підтвердження застосування до такого учасника санкції (рішення суду або факт добровільної сплати штрафу, або відшкодування збитків).  3.3 Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення (з посиланням на відповідні положення цих особливостей та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дати ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається учаснику процедури закупівлі/переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель.  У разі коли учасник процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену в повідомленні, такий учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь з такою інформацією не пізніш як через чотири дні з дати надходження такого звернення через електронну систему закупівель, але до моменту оприлюднення договору про закупівлю в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону.  4. Замовник приймає рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та зобов’язаний відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли:  1) замовник має незаперечні докази того, що учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо наймання на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі;  2) відомості про юридичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення;  3) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією;  4) суб’єкт господарювання (учасник процедури закупівлі) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене пунктом 4 частини другої статті 6, пунктом 1 статті 50 Закону України “Про захист економічної конкуренції”, у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів;  5) фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку;  6) керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку;  7) тендерна пропозиція подана учасником процедури закупівлі, який є пов’язаною особою з іншими учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника;  8) учасник процедури закупівлі визнаний в установленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура;  9) у Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб — підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена пунктом 9 частини другої статті 9 Закону України “Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб — підприємців та громадських формувань” (крім нерезидентів);  10) юридична особа, яка є учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 млн. гривень (у тому числі за лотом);  11) учасник процедури закупівлі або кінцевий бенефіціарний власник, член або учасник (акціонер) юридичної особи — учасника процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у вигляді заборони на здійснення у неї публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із Законом України “Про санкції”;  12) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.  Замовник може прийняти рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю із цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах. Для цього учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику процедури закупівлі не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі. |
| **Розділ VІ. Результати торгів та укладання договору про закупівлю** | | |
| 1 | Відміна замовником торгів чи визнання їх такими, що не відбулися | Замовник відміняє відкриті торги у разі:  1) відсутності подальшої потреби в закупівлі товарів, робіт чи послуг;  2) неможливості усунення порушень, що виникли через виявлені порушення вимог законодавства у сфері публічних закупівель, з описом таких порушень;  3) скорочення обсягу видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг;  4) коли здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії обставин непереборної сили.  У разі відміни відкритих торгів замовник протягом одного робочого дня з дати прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття такого рішення.  Відкриті торги автоматично відміняються електронною системою закупівель у разі:  1) відхилення всіх тендерних пропозицій (у тому числі, якщо була подана одна тендерна пропозиція, яка відхилена замовником) згідно з Особливостями;  2) неподання жодної тендерної пропозиції для участі у відкритих торгах у строк, установлений замовником згідно з цими Особливостями.  Електронною системою закупівель автоматично протягом одного робочого дня з дати настання підстав для відміни відкритих торгів, визначених цим пунктом, оприлюднюється інформація про відміну відкритих торгів.  Відкриті торги можуть бути відмінені частково (за лотом).  Інформація про відміну відкритих торгів автоматично надсилається всім учасникам процедури закупівлі електронною системою закупівель в день її оприлюднення. |
| 2 | Строк укладання договору | З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника договір про закупівлю не може бути укладено раніше ніж через 5 днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю.  Замовник укладає договір про закупівлю з учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, протягом строку дії його пропозиції, не пізніше ніж через 15 днів з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі. У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладення договору може бути продовжений до 60 днів.  У разі подання скарги до органу оскарження після оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю перебіг строку для укладення договору про закупівлю призупиняється. |
| 3 | Проект договору про закупівлю | Проект договору наведено у Додатку 2 Тендерної документації.  Умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі, у тому числі за результатами електронного аукціону, крім випадків:   * - визначення грошового еквівалента зобов’язання в іноземній валюті; * - перерахунку ціни в бік зменшення ціни тендерної пропозиції переможця без зменшення обсягів закупівлі; * - перерахунку ціни та обсягів товарів в бік зменшення за умови необхідності приведення обсягів товарів до кратності упаковки. |
| 4 | Істотні умови, що обов’язково включаються до договору про закупівлю | Зазначаються замовником відповідно до вимог статті 41 Закону з урахуванням Особливостей.  Договір про закупівлю за результатами проведеної закупівлі укладається відповідно до Цивільного і Господарського кодексів України з урахуванням положень статті 41 Закону, крім частин другої – п’ятої, сьомої – дев’ятої статті 41 Закону та цих Особливостей.  У разі якщо переможцем процедури закупівлі є об'єднання учасників, копія ліцензії або дозволу надається одним з учасників такого об'єднання учасників.  Істотні умови договору про закупівлю, укладеного відповідно до пунктів 10 і 13 (крім підпункту 13 пункту 13) цих особливостей, не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань сторонами в повному обсязі, крім випадків:  1) зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника;  2) погодження зміни ціни за одиницю товару в договорі про закупівлю у разі коливання ціни такого товару на ринку, що відбулося з моменту укладення договору про закупівлю або останнього внесення змін до договору про закупівлю в частині зміни ціни за одиницю товару. Зміна ціни за одиницю товару здійснюється пропорційно коливанню ціни такого товару на ринку (відсоток збільшення ціни за одиницю товару не може перевищувати відсоток коливання (збільшення) ціни такого товару на ринку) за умови документального підтвердження такого коливання та не повинна призвести до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю на момент його укладення;  3) покращення якості предмета закупівлі за умови, що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;  4) продовження строку дії договору про закупівлю та/або строку виконання зобов’язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об’єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;  5) погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів, робіт і послуг);  6) зміни ціни в договорі про закупівлю у зв’язку з зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування - пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування, а також у зв’язку із зміною системи оподаткування пропорційно до зміни податкового навантаження внаслідок зміни системи оподаткування;  7) зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS, регульованих цін (тарифів), нормативів, середньозважених цін на електроенергію на ринку “на добу наперед”, що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни;  8) зміни умов у зв’язку із застосуванням положень [частини шостої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1778) статті 41 Закону.  У разі внесення змін до істотних умов договору про закупівлю у випадках, передбачених цим пунктом, замовник обов’язково оприлюднює повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю відповідно до вимог [Закону](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19) з урахуванням цих особливостей.  Дія договору про закупівлю може бути продовжена на строк, достатній для проведення процедури закупівлі на початку наступного року в обсязі, що не перевищує 20 відсотків суми, визначеної в початковому договорі про закупівлю, укладеному в попередньому році, якщо видатки на досягнення цієї цілі затверджено в установленому порядку.  У разі закінчення строку дії договору про закупівлю, виконання договору про закупівлю або його розірвання замовник обов’язково оприлюднює звіт про виконання договору про закупівлю.  Договір про закупівлю є нікчемним у разі:  1) коли замовник уклав договір про закупівлю з порушенням вимог, визначених пунктом 5 цих особливостей;  2) укладення договору про закупівлю з порушенням вимог пункту 18 цих особливостей;  3) укладення договору про закупівлю в період оскарження відкритих торгів відповідно до статті 18 Закону та цих особливостей;  4) укладення договору з порушенням строків, передбачених абзацами третім та четвертим пункту 49 цих особливостей, крім випадків зупинення перебігу строків у зв’язку з розглядом скарги органом оскарження відповідно до статті 18 Закону з урахуванням цих особливостей;  5) коли назва предмета закупівлі із зазначенням коду за Єдиним закупівельним словником не відповідає товарам, роботам чи послугам, що фактично закуплені замовником. |
| 5 | Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю | У разі відхилення тендерної пропозиції з підстави, визначеної підпунктом 3 пункту 44 Особливостей, замовник визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників процедури закупівлі, тендерна пропозиція (строк дії якої ще не минув) якого відповідає критеріям та умовам, що визначені у тендерній документації, і може бути визнана найбільш економічно вигідною відповідно до вимог Закону та цих особливостей, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених статтею 33 Закону та цим пунктом. |
| 6 | Забезпечення виконання договору про закупівлю | **Не вимагається.** |

**ДОДАТОК 1**

**до тендерної документації**

**ТЕНДЕРНА ПРОПОЗИЦІЯ**

*(форма, яка подається Учасником)*

Ми, (назва Учасника), надаємо свою пропозицію щодо участі у торгах на закупівлю **Лікарські засоби різні за кодом ДК 021:2015 33690000-3** (Пептони, середовища живильні для вирощування культур мікроорганізмів для бактеріологічної лабораторії Оболонського МВ ДУ "Київський міський ЦКПХ МОЗ")**,** згідно з вимогами Замовника торгів.

Повне найменування учасника\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Юридична адреса\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Поштова адреса \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Код ЄДРПОУ\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Банківські реквізити \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

П.І.Б. керівника або представника згідно довіреності \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Телефон/факс\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Е-mail: \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Вивчивши тендерну документацію та технічні вимоги (надалі - ТВ), на виконання зазначеного вище, ми, уповноважені на підписання Договору, маємо можливість та погоджуємося виконати вимоги Замовника та Договору на умовах, зазначених у комерційній частині цієї пропозиції за наступними цінами\*:

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **№** | **Найменування** | **Одиниці**  **виміру** | **Кількість** | **Ціна за одиницю,**  **грн без ПДВ** | **Розмір**  **ПДВ,**  **%** | **Ціна за одиницю,**  **грн з ПДВ** | **Вартість,**  **грн. з ПДВ** |
| **1** |  |  |  |  |  |  |  |
| **2…** |  |  |  |  |  |  |  |
| **ЗАГАЛЬНА ВАРТІСТЬ ТОВАРУ без ПДВ** | | | | | | |  |
| **Сума ПДВ, 7%** | | | | | | |  |
| **Сума ПДВ, 20%** | | | | | | |  |
| **ЗАГАЛЬНА ВАРТІСТЬ ТОВАРУ з ПДВ** | | | | | | |  |

*\* вказана форма таблиці не може змінюватись та повинна надаватись по кожному лоту окремо*

*\*\* загальна вартість пропозиції може бути зменшена за результатами проведення електронного аукціону відповідно до вимог чинного законодавства у сфері публічних закупівель*

Підтверджуємо, що дана ціна подана із урахуванням податків і зборів, що сплачуються або мають бути сплачені, витрат на сплату митних тарифів, та інших необхідних платежів

1. До визнання нашої пропозиції переможцем торгів, ваша тендерна документація разом з нашою пропозицією (за умови її відповідності всім вимогам) мають силу попереднього договору між нами. Якщо наша пропозиція буде визнана найбільш економічно вигідною, ми візьмемо на себе зобов'язання виконати всі умови, передбачені Договором.

2. Ми погоджуємося дотримуватися умов цієї пропозиції протягом ***90* календарних днів** з дня розкриття пропозицій. Наша пропозиція буде обов'язковою для нас і може бути визнана найбільш економічно вигідною Вами у будь-який час до закінчення зазначеного терміну.

3. Ми погоджуємось, що умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції за результатами аукціону (у тому числі ціни за одиницю товару) переможця процедури закупівлі та не повинні змінюватися після підписання договору про закупівлю до повного виконання зобов'язань сторонами, крім випадків передбачених чинним законодавством.

4. Ми, як учасник процедури закупівлі, гарантуємо, що ми повністю відповідаємо кваліфікаційним критеріям, встановлених даною тендерною документацією, та відносно нас відсутні будь-які підстави, що передбачені пунктом 47 Особливостей, щодо відмови до участі у торгах.

5. Якщо наша пропозиція буде акцептована, ми зобов'язуємося підписати Договір із Замовником не раніше ніж через 5 днів з дати оприлюднення на веб-порталі Уповноваженого органу повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, але не пізніше ніж через 15 днів з дня прийняття рішення про намір укласти договір.

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(посада керівника учасника

або уповноваженої ним особи) МП. (підпис) (ініціали та прізвище)

**ДОДАТОК 2**

**до тендерної документації**

**ПРОЕКТ ДОГОВОРУ**

м. \_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_2023р.

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ (далі Продавець) в особі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ що іменується надалі Продавець з одного боку, в особі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, що діє на підставі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, та Державна установа «Київський міський центр контролю та профілактики хвороб Міністерства охорони здоров’я України» в особі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, що діє на підставі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ ( далі Покупець), з іншого боку, разом іменуються Сторони, уклали цей Договір про нижченаведене:

**1. ПРЕДМЕТ ДОГОВОРУ**

1.1. Предметом цього Договору є купівля-продаж медикаментів та перев’язувальних матеріалів, а саме: Лікарські засоби різні за кодом ДК 021:2015 33690000-3 (Пептони, середовища живильні для вирощування культур мікроорганізмів для бактеріологічної лабораторії Оболонського МВ ДУ "Київський міський ЦКПХ МОЗ") згідно зі специфікацією – Додаток №1, що є невід'ємною частиною цього Договору (надалі – товар).

1.2 Вказаний вище товар Продавець зобов'язується передати Покупцю в узгодженій кількості і асортименті, а Покупець зобов'язується прийняти даний товар і сплатити за нього в порядку і терміни, встановлені сторонами цього Договору.

1.3. Умови цього Договору викладені сторонами у відповідності до вимог Міжнародних правил щодо тлумачення термінів "Інкотермс" (в редакції 2000 року), які застосовуються із урахуванням особливостей, пов'язаних із внутрішньодержавним характером цього Договору, а також тих особливостей, що випливають із умов Договору.

1.4. Постачання товару та його оплата здійснюється згідно ст.49 Бюджетного кодексу України.

**2. ЦІНА**

2.1. Загальна ціна товару становить**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн (\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_),** в тому числі ПДВ\_\_:\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн.

2.2. Ціна товару формується Сторонами в гривнях й оплата за товар здійснюється виключно в гривнях.

**3. УМОВИ ПЛАТЕЖУ**

3.1. Оплата загальної ціни товару підлягає здійсненню у наступному порядку:

3.2. Покупець перераховує кошти по факту отримання товару відповідно до видаткової накладної протягом 10 банківських днів**.**

3.3. Форма оплати – безготівкова.

3.4. Всі витрати по перерахуванню грошових коштів відповідно до цього договору несе Покупець.

3.5. Днем платежу вважається день зарахування коштів на рахунок Продавця.

3.6. Сума цього Договору може бути зменшена за взаємною згодою Сторін, або залежно від реального фінансування видатків.

**4. ЯКІСТЬ ТА КОМПЛЕКТНІСТЬ**

4.1. Постачальник повинен передати (поставити) Покупцю товар, якість якого повинна відповідати державним стандартам, що підтверджується сертифікатом якості.

4.2. Постачальник повинен засвідчити якість товарів сертифікатом якості, який надсилається разом з товаром та надається на кожну партію товарів.

4.3. Постачальник постачає Товар з таким розрахунком, щоб на момент його відвантаження залишалося не менш ніж 80% терміну придатності, зазначеного на етикетці.

**5. УПАКОВКА, МАРКУВАННЯ,ТАРА.**

5.1. Товар повинен бути переданий покупцю в упаковці виробника. Товар, що продається по цьому Договору, передається Покупцеві пакувальними одиницями: штуками. Продавець повинен передати товар в упаковці, що повинна задовольняти вимогам для цього типу товару. Маркування, що наноситься на упаковку повинно відповідати характеру товару.

5.2.Упаковка повинна забезпечувати повне збереження Товару від всякого роду пошкоджень і псування при перевезенні його будь-якими видами транспорту (з дотриманням правил «холодового ланцюга» для товарів, які це потребують) з урахуванням перевантажень в дорозі, а також тривалого зберігання.

1. **УМОВИ ПОСТАВКИ ТА ПЕРЕДАЧІ ТОВАРУ**.
   1. Продавець поставляє Товар, за адресою: вул.Левка Лук`яненка( Тимошенка), 2Д , м.Київ, 04212, своїм коштом. Продавець постачає товар у строк 3 (три) робочих дні від дати отримання заявки Покупця, але не пізніше 31.12.2023р.
   2. На момент доставки товару Покупець зобов’язаний вчинити необхідні з його боку дії для забезпечення своєчасного приймання товару. Вивантаження товару з транспортного засобу в місці доставки здійснюється силами, засобами та за рахунок Покупця.
   3. Обов'язок Продавця поставити Товар Покупцеві вважається виконаним у момент надання Товару в розпорядження Покупця. Товар вважається наданим у розпорядження Покупця, якщо у строк, встановлений договором, він доставлений за адресою вказаною в п.6.1. цього Договору і готовий до вручення Покупцеві. Датою поставки та фактичної передачі Товару Покупцю вважається дата, що зазначена у товарній накладній, підписаній представниками сторін.
   4. Продавець зобов'язується одночасно з передачею товару передати Покупцю приналежності цього товару, а також документи, що стосуються товару та підлягають переданню разом із ним (товарна накладна, податкова накладна, рахунок-фактура, інструкція по експлуатації та ін.)
   5. Приймання-передача товару по кількості і асортименту, а також перевірка стану упаковки та маркування проводиться Покупцем в день приймання товару відповідно до товаросупровідних документів.
   6. У випадку, якщо в момент приймання товару (п.6.5.) по кількості і асортименту виявиться поставка товару в кількості чи асортименті, що не відповідає умовам даного Договору, Покупець шляхом складання відповідного Акту повинен засвідчити таку невідповідність, та на його підставі має право вимагати від Продавця передання кількості товару, якого не вистачає, заміни товаром в асортименті, який встановлено цим Договором, в тридцяти денний термін. У разі не виконання Продавцем умов цього пункту, Покупець має право взагалі відмовитись від приймання Товару, що не відповідає вимогам даного Договору, а якщо він вже оплачений – вимагати повернення сплаченої за нього грошової суми.
   7. Товар є прийнятим в асортименті та кількості яка відповідає умовам даного Договору, якщо Покупець в день приймання товару не виявив відповідної претензії чи не повідомив Продавця про свою відмову від приймання товару.
   8. Прийомка товару за якістю (комплектністю) повинна бути проведена Покупцем не пізніше 20 (двадцяти) календарних днів від дати поставки товару. Вимоги щодо недоліків, виявлених під час приймання товару за якістю, можуть бути пред’явлені Покупцем протягом 14 (чотирнадцяти) календарних днів з дати їх виявлення. Товар, який Продавець передав Покупцеві вважається таким, що відповідає вимогам щодо якості (комплектності) в момент його передання Покупцю, якщо Покупець протягом термінів встановлених цим пунктом не заявить Продавцеві відповідних вимог. Умови цього пункту не звільняють Продавця від виконання гарантійних та інших зобовязань, передбачених цим Договором.
   9. У випадку виявлення поставки неякісного (некомплектного) товару протягом терміну зазначеного в п.6.8. цього Договору, Покупець викликає представника Продавця на предмет підписання спільного акту по виявленим фактам. Якщо протягом 7-ми робочих днів після отримання виклику Продавець не надішле свого повноважного представника, Покупець складає власний акт по виявленим фактам невідповідності поставленого Товару вимогам, передбаченим даним Договором, один екземпляр якого надсилає Продавцю.
   10. Якщо недоліки товару, що були виявлені під час приймання товару по якості (комплектності) можуть бути усунені без повернення товару Продавцю, останній на підставі акту по виявленим фактам невідповідності Товару умовам цього Договору, зобов'язаний на вимогу покупця усунути виявлені недоліки або замінити неякісний товар (доукомплектувати товар чи замінити комплектним товаром) у погоджений Сторонами термін, при необхідності з урахуванням терміну виготовлення та постачання дефектних частин чи тих, які вийшли з ладу. У разі, якщо Продавець у встановлений строк не замінить (не укомплектує) товар, Покупець має право за своїм вибором вимагати пропорційного зменшення ціни товару або заміни товару на якісний чи взагалі відмовитися від такого товару, а якщо він вже оплачений – вимагати повернення сплаченої за нього грошової суми та сплати штрафних санкцій передбачених цим Договором.

**7. ПРАВО ВЛАСНОСТІ НА ТОВАР**.

* 1. Право власності на товар, що є предметом договору (п.1 Договору), переходить до Покупця з моменту фактичної передачі товару Покупцю за адресами зазначеною в п.6.1. цього Договору

1. **РИЗИК ВИПАДКОВОЇ ЗАГИБЕЛІ ТОВАРУ**.
   1. Ризик випадкової загибелі, або випадкового псування, втрати, або пошкодження товару, що є предметом цього Договору, несе Продавець або Покупець в залежності від того, в чиєму володінні знаходився товар в момент випадкової загибелі або випадкового пошкодження.
   2. Ризик випадкової загибелі, пошкодження товару переходить до Покупця з моменту фактичної передачі товару за адресами зазначеною в.п.6.1. цього Договору.

**9. ВІДПОВІДАЛЬНІСТЬ СТОРІН**.

* 1. Будь-яка з сторін цього Договору, що не виконала зобов'язання за Договором або, що виконала їх неналежним чином, несе відповідальність відповідно до чинного законодавства України.
  2. За порушення Продавцем зобов’язань, передбачених п.6.10. цього Договору (що до якості чи комплектності товару), Покупець має право вимагати від Продавця сплати штрафу в розмірі 2,0% (двох відсотків) від вартості неякісного чи некомплектного товару.

**10.ФОРС-МАЖОР**

10.1. Сторони звільняються від відповідальності за часткове або повне невиконання зобов'язань за даним Договором, якщо воно з'явилося слідством обставин непереборної сили, а саме пожежі, повеней, землетрусів, заборонних заходів держави, страйків, війни, військових операцій різного роду, і якщо ці обставини безпосередньо вплинули на виконання цього контракту. Будь-яка сторона негайно інформує іншу сторону про початок або припинення дії форс-мажорних обставин. Повідомлення це повинне бути належним чином засвідчене відповідною ТПП.

10.2. Термін виконання зобов'язань в цьому випадку відсувається пропорційно часу, протягом якого діяли такі обставини. Якщо ці обставини тривали більше трьох місяців, то кожна сторона має право анулювати цей Договір повністю або в невиконаній частині і в цьому випадку жодна з сторін не буде мати права на відшкодування збитків.

10.3. У будь-якому випадку Покупець не звільняється від оплати за прийнятий товар. Зміна курсу валюти України по відношенню до будь-якої іншої валюти – не є форс-мажорною обставиною

# 11.УРЕГУЛЮВАННЯ СУПЕРЕЧОК

11.1. Всі суперечки, які могли б виникнути з цього Договору або з приводу Договору, сторони спробують вирішити шляхом досягнення згоди.

11.2. Якщо сторонам не вдалося досягнути компромісу, то суперечка розглядається відповідним господарським судом України.

11.3. З усіх питань, що не знайшли рішення в умовах цього договору, але прямо або непрямо витікають з відносин сторін по ньому, що зачіпають майнові інтереси і ділову репутацію сторін договору, маючи на увазі необхідність захисту їх прав, що охороняються законом і інтересів, сторони цього договору будуть керуватися нормами і положеннями чинного законодавства України.

**12. ЗАЯВИ І ГАРАНТІЇ**.

12.1. Продавець заявляє і гарантує, що:

12.1.1. Продавець є юридичною особою або фізичною особою - підприємцем, яка належним чином створена і здійснює свою діяльність відповідно до законодавства України.

12.1.2. Особа, яка підписує цей Договір від імені Продавця*,* є належним чином уповноваженим для цього.

12.2. Покупець заявляє і гарантує, що:

12.2.1. Покупець є юридичною особою, яка належним чином створена і здійснює свою діяльність відповідно до законодавства України.

12.2.2. Особа, яка підписує цей Договір від імені Покупця*,* є належним чином уповноваженим для цього.

12.3. Заяви і гарантії, що містяться в Договорі, не будуть обмежуватися або вужчати в майбутньому. Кожна Сторона зобов'язується письмово протягом п'яти робочих днів повідомити іншу Сторону про наявність будь-яких обставин, які могли б вважатися порушенням або зміною заяв і гарантій, що містяться в Статті 13 цього Договору.

**13. ДІЯ ДОГОВОРУ**

13.1. **Цей Договір набирає чинності з моменту його підписання Сторонами та скріплення печатками ( в випадку використання печатки при здійснення діяльності) та діє до 31.12.2023 року.**

13.2. Закінчення строку цього Договору не звільняє Сторони від відповідальності за його порушення, яке мало місце під час дії цього Договору та не звільняє Сторони від виконання тих зобов’язань, що лишилися невиконаними.

13.3. Якщо інше прямо не передбачено цим Договором або чинним в Україні законодавством, внесення змін чи доповнень, а також розірвання даного Договору можливе лише за домовленістю Сторін, яка оформляється додатковою угодою до цього Договору. Цей Договір вважається розірваним, а зміни у цей Договір набирають чинності з моменту належного оформлення Сторонами відповідної додаткової угоди до цього Договору, якщо інше не встановлено у самій додатковій угоді, цьому Договорі або у чинному в Україні законодавстві.

13.4. При розірванні договору у випадках, що передбачені цим Договором, сторони зобов’язуються повідомити одна одну не пізніше ніж за 5 (п’ять) робочих днів до такого розірвання.

13.5. У випадку, якщо на день закінчення строку дії Договору або заяви однієї із Сторін про розірвання Договору існує заборгованість Покупця по оплаті отриманого товару, то строк дії Договору у відношенні розрахунків продовжується до моменту остаточного виконання Покупцем своїх зобов’язань за Договором.

13.6. Істотні умови договору про закупівлю не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань сторонами у повному обсязі, крім випадків:

- зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника;

- зміни ціни за одиницю товару не більш як на 10 відсотків у разі коливання ціни такого товару на ринку за умови, що зазначена зміна не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі;

- покращення якості предмета закупівлі за умови, що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної у договорі;

- продовження строку дії договору та виконання зобов’язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об’єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі форс-мажорних обставин, затримки фінансування витрат замовника за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної у договорі;

- узгодженої зміни ціни в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів);

- зміни ціни у зв’язку із зміною ставок податків і зборів пропорційно до змін таких ставок;

- зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу інфляції, зміни курсу іноземної валюти або показників Platts у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни залежно від зміни такого курсу або таких показників, зміни біржових котирувань, регульованих цін (тарифів) і нормативів, які застосовуються в договорі про закупівлю;

- зміни умов у зв’язку із застосуванням положень ч.6 ст. 41 Закону.

Дія договору може продовжуватись на строк достатній для проведення процедури закупівлі на початку наступного року, в обсязі, що не перевищує 20 відсотків суми, визначеної у договорі.

**14. ПРИКІНЦЕВІ ПОЛОЖЕННЯ**

14.1. Жодна із Сторін не має права передавати свої права та обов’язки за цим Договором третім особам без письмового погодження цього із іншою Стороною.

14.2. Додаткові угоди та додатки до цього Договору є його невід'ємною частиною і мають юридичну силу у разі, якщо вони викладені у письмовій формі, підписані Сторонами та скріплені їх печатками.

* 1. Всі повідомлення за цим Договором будуть вважатися зробленими належним чином у випадку, якщо вони здійсненні у письмовій формі та надіслані рекомендованим листом, кур’єром, телеграфом або вручені особисто за зазначеними адресами Сторін. **Сторона несе повну відповідальність за правильність вказаних нею у цьому Договорі реквізитів. Сторони зобов’язуються в строк 3 (три) робочих дні письмово повідомити іншу сторону про будь-які зміни в відомостях про телефон/факс, місцезнаходження та реквізити в т.ч. і банківські. Сторона, що порушила умови цього пункту, несе ризик настання пов'язаних із цим несприятливих наслідків, а всі повідомлення, що будуть їй направлені за реквізитами, що зазначені в розділі «АДРЕСИ І РЕКВІЗИТИ СТОРІН» цього Договору, будуть вважатися доставленими протягом семи днів.**

14.4. Цей Договір складений при повному розумінні сторонами його умов та термінології українською мовою, у двох автентичних примірниках, які мають однакову юридичну силу, по одному - для кожної із Сторін.

1. **АДРЕСИ ТА РЕКВІЗИТИ СТОРІН**

|  |  |
| --- | --- |
| **ПРОДАВЕЦЬ:**    **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**  **(м.п.)** | **ПОКУПЕЦЬ:**  **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**  **(м.п.)** |

Додаток 1

до Договору № \_\_\_\_

від \_\_\_\_\_\_\_\_2023 року

**Специфікація**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| № п/п | Найменування | Од.виміру | Кількість | Ціна за одиницю,  грн без ПДВ | Розмір  ПДВ,  % | Ціна за одиницю,  грн з ПДВ | Вартість,  грн. з ПДВ |
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 | 8 |
| 1 | Агар поживний | кг | 2,250 |  |  |  |  |
| 2 | Агар ацетатний | кг | 0,550 |  |  |  |  |
| 3 | Агар Сімонса | кг | 0,650 |  |  |  |  |
| 4 | Вісмут сульфіт  агар | кг | 1,750 |  |  |  |  |
| 5 | Сабуро агар з глюкозою | кг | 1,000 |  |  |  |  |
| 6 | Бульйон поживний | кг | 1,000 |  |  |  |  |
| 7 | Основа агару  Борде-Жангу | кг | 0,500 |  |  |  |  |
| 8 | Ентерокок агар | кг | 0,300 |  |  |  |  |
| 9 | Коринебакагар | кг | 0,600 |  |  |  |  |
| 10 | Лужний агар | кг | 1,000 |  |  |  |  |
| 11 | Середовище  Ендо | кг | 2,000 |  |  |  |  |
| 12 | Середовище Плоскірєва | кг | 2,250 |  |  |  |  |
| 13 | Сольовий агар | кг | 1,000 |  |  |  |  |
| 14 | Агар для  підрахунку  кількості мікроорганізмів | кг | 0,500 |  |  |  |  |
| 15 | Бульйон  Сабуро | кг | 0,750 |  |  |  |  |
| 16 | Магнієве середовище | кг | 0,750 |  |  |  |  |
| 17 | Селенітовий  бульйон | кг | 1,750 |  |  |  |  |
| 18 | Середовище  Ресселя | кг | 0,500 |  |  |  |  |
| 19 | Середовище Олькеницького | кг | 0,500 |  |  |  |  |
| 20 | Агар Кліглера | кг | 1,500 |  |  |  |  |
| 21 | Глюкозо-фосфатний бульйон (Кларка) | кг | 0,350 |  |  |  |  |
| 22 | Середовище  Кода | кг | 1,500 |  |  |  |  |
| 23 | Середовище  Кеслера | кг | 0,750 |  |  |  |  |
| 24 | Середовище Пізу | кг | 0,100 |  |  |  |  |
| 25 | Тіогліколеве середовище | кг | 1,000 |  |  |  |  |
| 26 | Середовище Гісса  з лактозою | кг | 0,400 |  |  |  |  |
| 27 | Середовище Гісса  з манітом | кг | 0,200 |  |  |  |  |
| 28 | Середовище Гісса  з мальтозою | кг | 0,100 |  |  |  |  |
| 29 | Середовище Гісса  з ксилозою | кг | 0,100 |  |  |  |  |
| 30 | Середовище Гісса  з сорбітом | кг | 0,100 |  |  |  |  |
| 31 | Середовище Гісса  з інозитом | кг | 0,100 |  |  |  |  |
| 32 | Середовище Гісса  з глюкозою | кг | 0,300 |  |  |  |  |
| 33 | Середовище Гісса  з сахарозою | кг | 0,300 |  |  |  |  |
| 34 | Середовище Гісса  з рамнозою | кг | 0,100 |  |  |  |  |
| 35 | Середовище Гісса  з дульцитом | кг | 0,200 |  |  |  |  |
| 36 | Фенілаланін агар | кг | 0,300 |  |  |  |  |
| 37 | Коринетоксагар | кг | 0,250 |  |  |  |  |
| 38 | Агар для ідентифікації лістерій (PALCAM) | кг | 0,500 |  |  |  |  |
| 39 | Селективна добавка для лістерій (PALCAM) | фл | 5 |  |  |  |  |
| 40 | Добавка Фрейзера | фл | 10 |  |  |  |  |
| 41 | Селективна добавка Фрейзера | фл | 5 |  |  |  |  |
| 42 | Середовище Блікфельда | кг | 0,250 |  |  |  |  |
| 43 | Пептон ферментативний | кг | 2,500 |  |  |  |  |
| 44 | Пептон лужний | кг | 2,000 |  |  |  |  |
| 45 | Глюкозо-пептонне середовище | кг | 3,000 |  |  |  |  |
| 46 | Лактозо-пептонне середовище | кг | 1,500 |  |  |  |  |
| 47 | Ферментативний гідролізат казеїну | кг | 1,000 |  |  |  |  |
| 48 | Бульйон збагачення для лістерій , модифікований | кг | 1,000 |  |  |  |  |
| 49 | СЕРЕДОВИЩЕ №7 (Відновлення нітратів у нітрити) | кг | 0,100 |  |  |  |  |
| 50 | Плазма кроляча цитратна суха | амп | 50 |  |  |  |  |
| 51 | Сироватка кінська | л | 0,600 |  |  |  |  |
| 52 | Сироватка шигельозна Anti-Shigella I (S. flexneri, type 1 to 6, group 3,4(y), 6 and 7,8(x) as well as S. sonnei S- and F-form) | фл | 1 |  |  |  |  |
| 53 | Ієрсиніозне середовище | кг | 1 |  |  |  |  |
| **ЗАГАЛЬНА ВАРТІСТЬ ТОВАРУ без ПДВ** | | | | | | |  |
| **Сума ПДВ, 7%** | | | | | | |  |
| **Сума ПДВ, 20%** | | | | | | |  |
| **ЗАГАЛЬНА ВАРТІСТЬ ТОВАРУ з ПДВ** | | | | | | |  |

|  |  |
| --- | --- |
| **ПРОДАВЕЦЬ:**      **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**  **(м.п.)** | **ПОКУПЕЦЬ:**  **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**  **(м.п.)** |

# Додаток 3

# до тендерної документації

**Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі**

***Медико-технічні вимоги до предмету закупівлі***

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| № п/п | Найменування | Од.виміру | Кількість | Код НК 024:2019 | Склад | Характеристики |
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| 1 | Агар поживний | кг | 2,250 | 58649 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, натрію хлорид, дріжджовий екстракт. | Культивування широкого спектру мікроорганізмів |
| 2 | Агар ацетатний | кг | 0,550 | 58534 | Агар мікробіологічний, натрію хлорид, натрію ацетат, гідрофосфат амонію, дигідрофосфат калію, бромтимоловий синій. | Диференціація бактерій за здатністю ферментувати ацетат |
| 3 | Агар Сімонса | кг | 0,650 | 58669 | Агар мікробіологічний, натрію хлорид, натрію цитрат, калію дигідрофосфат, амонію гідрофосфат, магнію сульфат, бромтимоловий синій. | Диференціація бактерій за здатністю ферментувати цитрат |
| 4 | Вісмут сульфіт  агар | кг | 1,750 | 58545 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, глюкоза, натрій сірчистокислий, натрію гідрофосфат, вісмут цитрат, дріжджовий екстракт, сіль Мора, діамантовий зелений. | Селективне виділення сальмонел  . |
| 5 | Сабуро агар з глюкозою | кг | 1,000 | 30664 | Глюкоза, агар мікробіологічний, пептон ферментативний дріжджовий екстракт | Для селективного культивування дріжджових і цвілевих грибів. Сухий препарат у вигляді гомогенного сипучого порошку. |
| 6 | Бульйон поживний | кг | 1,000 | 58650 | Пептон ферментативний, натрію хлорид, дріжджовий екстракт. | Накопичення мікроорганізмів |
| 7 | Основа агару  Борде-Жангу | кг | 0,500 | 58549 | Картопляний настій  Пептичний перевар тваринної тканини  Натрію хлорид  Агар-агар | Для виділення культур Bordetella pertussis і Bordetella parapertussis. Його можна використати при підозрі на кашлюк, в тому числі для посіву методом “кашлюкових пластинок”.Упаковка - пластиковий контейнер по 500 г; |
| 8 | Ентерокок агар | кг | 0,300 | 58546 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, калію гідрофосфат, дріжджовий екстракт, глюкоза, натрію азид, трифенілтетразолій хлористий. | Селективне виділення ентерококів. |
| 9 | Коринебакагар | кг | 0,600 | 58617 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, натрію хлорид, дріжджовий екстракт, глюкоза | Для виділення і диференціації коринебактерій . Сухий препарат у вигляді гомогенного сипучого порошку. |
| 10 | Лужний агар | кг | 1,000 | 58532 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, натрію хлорид, дріжджовий екстракт, натрію карбонат, натрію піросульфіт | Сухий препарат у вигляді гомогенного сипучого порошку.  Селективне виділення холерного вібріону |
| 11 | Середовище  Ендо | кг | 2,000 | 61627 | Пептон ферментативний, лактоза, калій гідрофосфат, натрію сульфіт, фуксин основний, агар-агар | Диференціація бактерій за здатністю ферментувати лактозу |
| 12 | Середовище Плоскірєва | кг | 2,250 | 58662 | Пептон ферментативний, лактоза, агар мікробіологічний, натрію цитрат, жовч, натрію сульфіт, дріжджовий екстракт, йод, нейтральний червоний, діамантовий зелений. | Диференціація бактерій за здатністю ферментувати лактозу |
| 13 | Сольовий агар | кг | 1,000 | 58629 | Натрію хлорид, агар мікробіологічний, пептон ферментативний, дріжджовий екстракт, натрію гідрофосфат. | Виділення стафілококів та диференціація за здатністю продукувати лецитиназу |
| 14 | Агар для  підрахунку  кількості мікроорганізмів | кг | 0,500 | 58649 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, дріжджовий екстракт, глюкоза. | Культивування і підрахунок широкого спектру аеробних бактерій |
| 15 | Бульйон  Сабуро | кг | 0,750 | 58661 | Глюкоза, пептон ферментативний, дріжджовий екстракт. | Рідке середовище для одноклітинних та міцеліальних грибів. |
| 16 | Магнієве середовище | кг | 0,750 | 58565 | Магнію хлорид, пептон ферментативний, натрію хлорид, калію дигідрофосфат, малахітовий зелений. | Селективне середовище для накопичення сальмонел. |
| 17 | Селенітовий  бульйон | кг | 1,750 | 58665 | Пептон ферментативний, маніт, натрію гідрофосфат, натрію дигідрофосфат, натрію селеніт. | Селективне середовище для накопичення сальмонел. |
| 18 | Середовище  Ресселя | кг | 0,500 | 61627 | Пептон ферментативний, лактоза, глюкоза, натрію хлорид, феноловий червоний | Первинна ідентифікація ентеробактерій |
| 19 | Середовище Олькеницького | кг | 0,500 | 58690 | Пептон ферментативний, лактоза, сахароза, сечовина, агар мікробіологічний, дріжджовий екстракт, глюкоза, натрію хлорид, натрію тіосульфат, заліза сульфат, феноловий червоний. | Диференціація бактерій за здатністю ферментувати вуглеводи, сечовину та продукувати сірководень. |
| 20 | Агар Кліглера | кг | 1,500 | 58619 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, лактоза, натрію хлорид, дріжджовий екстракт, глюкоза, натрію тіосульфат, заліза сульфат, натрію піросульфіт, феноловий червоний | Диференціація бактерій за здатністю ферментувати вуглеводи, сечовину та продукувати сірководень. |
| 21 | Глюкозо-фосфатний бульйон (Кларка) | кг | 0,350 | 58631 | Пептон ферментативний, глюкоза, гідрофосфат натрію, дигідрофосфат калію. | Тест Фогеса-Проскауера та реакції з метиловим червоним |
| 22 | Середовище  Кода | кг | 1,500 | 58530 | Пептон ферментативний, лактоза, сульфанол, натрію хлорид, бромтимоловий синій | Виявлення бактерій групи кишкової палички. |
| 23 | Середовище  Кеслера | кг | 0,750 | 58530 | Пептон ферментативний, лактоза,жовч, кристалічний фіолетовий | Виявлення каліформих бактерій |
| 24 | Середовище Пізу | кг | 0,100 | 33352 | Пептичний перевар тваринної тканини, натрію хлорид, Л-Цистин, натрію тіосульфат, агар-агар. | Для виділення і диференціації Corynebacterium diphtheriae по тесту розщіплення цистіна. Сухий препарат у вигляді гомогенного сипучого порошку |
| 25 | Тіогліколеве середовище | кг | 1,000 | 58679 | Пептон ферментативний, глюкоза, агар мікробіологічний, натрію хлорид, дріжджовий екстракт, натрію тіогліколят, цистеїн гідрохлорид. | Контроль стерильності. |
| 26 | Середовище Гісса  з лактозою | кг | 0,400 | 36220 | Лактоза, пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 27 | Середовище Гісса  з манітом | кг | 0,200 | 41144 | Маніт, пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 28 | Середовище Гісса  з мальтозою | кг | 0,100 | 33352 | Мальтоза,пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 29 | Середовище Гісса  з ксилозою | кг | 0,100 | 58273 | Ксилоза,пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 30 | Середовище Гісса  з сорбітом | кг | 0,100 | 53170 | Сорбіт, пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 31 | Середовище Гісса  з інозитом | кг | 0,100 | 30642 | Інозит, пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 32 | Середовище Гісса  з глюкозою | кг | 0,300 | 42734 | Глюкоза, пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 33 | Середовище Гісса  з сахарозою | кг | 0,300 | 42775 | Сахароза, пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 34 | Середовище Гісса  з рамнозою | кг | 0,100 | 34329 | Рамноза, пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 35 | Середовище Гісса  з дульцитом | кг | 0,200 | 43548 | Дульцит, пептон ферментативний, натрію хлорид, агар мікробіологічний, гідрофосфат натрію, бромкризоловий пурпуровий | Визначення біохімічних властивостей мікроорганізмів |
| 36 | Фенілаланін агар | кг | 0,300 | 62081 | Агар мікробіологічний, натрію хлорид, дріжджовий екстракт, натрію гідрофосфат, фенілаланін. | Диференціація мікрорганізмів за здатністю дезамінувати фенілаланін |
| 37 | Коринетоксагар | кг | 0,250 | 58604 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, натрію хлорид | Для визначення токсигенності коринебактерій дифтерії. |
| 38 | Агар для ідентифікації лістерій (PALCAM) | кг | 0,500 | 62084 | Пептичний перевар тваринної тканини, крохмаль, Д-маніт, натрію хлорид, літію хлорид, ескулин, заліза амонійного цитрат, глюкоза, феноловий червоний, агар-агар. | Агар для ідентифікації лістерій (PALCAM) з добавкою FD061, використовують для селективного виділення і ідентифікації видів Listeria. Упаковка - пластиковий контейнер по 500 г; |
| 39 | Селективна добавка для лістерій (PALCAM) | фл | 5 | 58556 | Поліміксину В сульфат, Цефтазидім, Акрифлавин гідрохлорид | Сухий препарат у вигляді гомогенного сипучого порошку. Для селективного виділення лістерій.1 уп – 5 фл. 1фл – для 500мл середовища агару PALCAM |
| 40 | Добавка Фрейзера | фл | 10 | 58556 | Заліза амонійного цитрат | Рекомендується міжнародним комітетом ISO для селективного виділення і підрахунку Listeria monocytogenes з харчових продуктів, кормів для тварин і іншого матеріалу з добавкою FD 141 ,1 уп – 10 фл. 1фл – для 500мл середовища |
| 41 | Селективна добавка Фрейзера | фл | 5 | 58556 | Акр ифлавін гідрохлорид, наліди ксова кислота | Рекомендується міжнародним комітетом ISO для селективного виділення і підрахунку Listeria monocytogenes з харчових продуктів, кормів для тварин і іншого матеріалу з добавкою FD1251.1 уп – 5 фл. (Одного флакону достатньо для 500/1000мл середовища)Сухий препарат у вигляді гомогенного сипучого порошку. |
| 42 | Середовище Блікфельда | кг | 0,250 | 30642 | Глюкоза, лактоза, пептон ферментативний, дріжджовий екстракт, бромкрезоловий пурпурний | Культивування молочнокислих мікроорганізмів |
| 43 | Пептон ферментативний | кг | 2,500 | 62707 | Пептичний перевар тваринної тканини | Використовується, як базовий компонент поживних середовищ. |
| 44 | Пептон лужний | кг | 2,000 | 58532 | Пептон ферментативний, натрію хлорид, дріжджовий екстракт, натрію карбонат, натрію піросульфіт, калію нітрат. | Накопичення холерного вібріону |
| 45 | Глюкозо-пептонне середовище | кг | 3,000 | 58530 | Пептон ферментативний, глюкоза, натрію хлорид, дріжджовий екстракт, бромтимоловий синій. | Накопичення ентеробактерій. |
| 46 | Лактозо-пептонне середовище | кг | 1,500 | 58530 | Пептон ферментативний, лактоза, натрію хлорид, дріжджовий екстракт, бромтимоловий синій. | Накопичення ентеробактерій. |
| 47 | Ферментативний гідролізат казеїну | кг | 1,000 | 62707 | Це ферментативний перетравлений молочний білок, дуже багатий амінокислотами, який відповідає фармакопейним специфікаціям. | Сухий препарат у вигляді гомогенного сипучого порошку. Для тестів на стерильність, для приготування діагностичних поживних середовищ. |
| 48 | Бульйон збагачення для лістерій , модифікований | кг | 1,000 | 59095 | Тріптоза,  Дріжджовий екстракт,  М'ясний екстракт, Натрію хлорид -,  Натрію гідрофосфат,  Калію дигідрофосфат,  Ескулин,  Налідіксова кислота,  Акрифлавіну гідрохлорид | Це середовище використовують для селективного збагачення видів Listeria. Упаковка - 500 г; |
| 49 | СЕРЕДОВИЩЕ №7 (Відновлення нітратів у нітрити) | кг | 0,100 | 30642 | Пептон ферментативний, натрію хлорид, калію нітрат | Визначення здатності ентеробактерій відновлювати нітрати у нітрити. |
| 50 | Плазма кроляча цитратна суха | амп | 50 | 42737 | Сироватка отримана з крові кроликів, яка містить O-антитіла до антигенів основних груп сальмонел та Н до антигенів основних груп сальмонел | 1амп-1мл  Видова ідентифікація стафілокока. |
| 51 | Сироватка кінська | л | 0,600 | 33354 | Отримана з крові коня | Використовується як компонент поживних середовищ. |
| 52 | Сироватка шигельозна Anti-Shigella I (S. flexneri, type 1 to 6, group 3,4(y), 6 and 7,8(x) as well as S. sonnei S- and F-form) | фл | 1 | 51643 | Суміш моноклональних антитіл | Тест-реагенти призначені для серологічної ідентифікації штамів Shigella, ізольованих з досліджуваного матеріалу людського та іншого походження методом аглютинації на предметному склі. Флакон- 1мл |
| 53 | Ієрсиніозне середовище | кг | 1 | 58574 | Пептон ферментативний, агар мікробіологічний, глюкоза, сечовина, жовч, натрію хлорид, бромтимоловий синій, діамантовий зелений. | Виділення кишкового ієрсиніозу та псевдотуберкульозу |

При транспортуванні необхідне дотримання температурного режиму згідно інструкції та маркуванню.

Якість товару має відповідати вимогам національних та міжнародних стандартів, що має бути підтверджено на момент поставки сертифікатами якості виробника

Постачальник повинен забезпечувати належні умови зберігання та транспортування лікарських препаратів ("холодовий ланцюг" – якщо його дотримання вимагається умовами зберігання).

Постачальник повинен надати затверджену у встановленому законодавством порядку інструкцію про застосування (інструкцію для медичного застосування) в момент поставки.

Місце поставки товару: м.Київ, вул. Левка Лук`яненка (Тимошенка),2Д

**Інформація про технічні вимоги до предмета закупівлі**

1. Запропоновані Учасником вироби медичного призначення повинні відповідати наведеним технічним вимогам та бути сертифіковані, відповідно до вимог чинного законодавства України. Учасник в складі пропозиції надає декларації відповідності, сертифікати виробника або інші документи, що підтверджують відповідність запропонованих товарів за складом та характеристиками.

2. Обов'язкова наявність на упаковці маркування, що вказує завод-виробник, найменування препарату, номер серії, термін придатності та інші характеристики, що зазначаються нормативно-технічною документацією. Термін придатності на момент поставки не менше 80 % від встановлених на товар загального терміну придатності.

3. Товар повинен постачатися у тарі, яка забезпечує зберігання при транспортуванні та відповідає установленим стандартам. Маркування - згідно діючих ТУ та ГОСТів.

4. Товар повинен передаватися Замовнику в упаковці підприємства виробника, яка не повинна бути деформованою або пошкодженою.

5. Товар, отриманий розпакованим або у неналежній упаковці, має бути замінений Учасником за власний рахунок впродовж 3 банківських днів з дати постачання.

6. Відповідність товару вимогам законодавства підтверджується способом та в порядку, встановленими законом та іншими нормативно-правовими актами.

7. В місцях де технічна специфікація містить посилання на конкретну торговельну марку чи фірму, патент, конструкцію або тип предмета закупівлі, джерело його походження або виробника, вважати вираз "або еквівалент".

Еквівалентом в розумінні даної документації є вироби медичного призначення розміри, комплектація, матеріали, градація та інші стандартні характеристики яких абсолютно співпадають з характеристиками товару, що є предметом закупівлі. Стандартні характеристики еквіваленту товару на який відбувається заміна повинні відповідати вимогам діючих стандартів щодо даних товарів. Запропонований товар повинен відповідати всім вищче наведеним вимогам.

8. В разі якщо пропозицією учасника передбачаються еквівалентні товари до тих товарів, що є предметом закупівлі, учаснику в складі тендерної пропозиції необхідно додатково надати копію заключного звіту про проведення дослідження з оцінки еквівалентності даних виробів медичного призначення та/або іншого документу, який відображає однакові параметри товарів.

9. На вимогу замовника постачальник повинен безкоштовно надати вироби у мінімально достатній кількості для проведення випробувальної серії досліджень для прийняття рішення про можливість їх подальшого використання.

10.Учасник зобов’язаний подати вироби медичного призначення в конкурсній пропозиції в тому ж порядку, що зазначений в технічних умовах Замовника у повному обсязі.

11. У разі, якщо заявлена кількість (вага, обсяг) виробів медичного призначення не може бути поставлена через обмеженість розфасування в оригінальних упаковках виробника, просимо надавати максимально близьку до заявленої кількість (вагу, обсяг) із округленням в меншу сторону.

**У разі подання пропозиції, що не відповідає технічним вимогам, тендерна пропозиція не буде розглядатись та оцінюватись і буде відхилена як така, що не відповідає вимогам тендерної документації**.

**ДОДАТОК 4**

**до тендерної документації**

**І. Кваліфікаційні критерії до учасника відповідно до статті 16 Закону**

**та спосіб їх документального підтвердження.**

|  |  |
| --- | --- |
| **Кваліфікаційні критерії, встановлені відповідно до**  **статті 16 Закону** | **Документи, які підтверджують відповідність Учасника встановленим кваліфікаційним критеріям** |
| 1. Наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів). | Довідка в довільній формі про виконання аналогічного договору, що є предметом закупівлі, з зазначенням найменування контрагента, предмету договору, контактних осіб замовників (прізвище та контактний телефон) та позитивний лист-відгук від контрагента, зазначеного у довідці, у довільній формі, зміст якого підтверджує належне виконання договору. |

Примітка.

У разі участі об’єднання учасників підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям здійснюється з урахуванням узагальнених об’єднаних показників кожного учасника такого об’єднання на підставі наданої об’єднанням інформації.

**ІІ. Підтвердження відсутності обставин для відмови в участі у процедурі закупівлі, передбачених пунктом 47 Особливостей статтею 17 Закону**

Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстав, зазначених в пункті 47 Особливостей (крім підпунктів 1 і 7, абзацу чотирнадцятого цього пункту), шляхом самостійного декларування відсутності таких підстав в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції.

Замовник не вимагає від учасника процедури закупівлі під час подання тендерної пропозиції в електронній системі закупівель будь-яких документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених в пунткті 47 (крім абзацу чотирнадцятого цього пунтку), крім самостійного декларування відсутності таких підстав учасником процедури закупівлі відповідно до абзацу шістнадцятого цього пункту\*.

*\*Якщо відповідні поля для декларування відсутності підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі реалізовані в електронній системі закупівель Адміністратором електронної системи закупівель. У протилежному випадку учасник у складі тендерної пропозиції надає довідку/інформацію в довільній формі.*